# Special Music Bilingual Choir

#### How kind and gracious is the Lord: How kind and gracious is the Lord.

## 主滿有恩惠與慈愛; 主滿有恩惠與慈愛。

#### He my ev'ry need provides, My soul is satisfied; How kind and gracious is the Lord.

祂賜我一切所需, 我心靈得滿足。 主滿有恩惠與慈愛

#### How kind and gracious is the Lord: How kind and gracious is the Lord.

### 主滿有恩惠與慈愛 主滿有恩惠與慈愛

#### He my ev'ry need provides, My soul is satisfied; How kind and gracious is the Lord.

祂賜我一切所需, 我心靈得滿足。 主滿有恩惠與慈愛

Bless the Lord, whose hand is gracious To shelter and provide; He has filled my life with good things, And all my needs supplied.

頌讚主祂恩惠慈手保護和供應我。 祂厚恩充滿我一生供我一切所需

Your kindness and Your mercy Are ev'ry day the same; Let my mouth sing Your praises, And my life bring glory to Your name.

的慈愛和憐憫每天都不變,我要歌頌讚 美, 我一生要榮耀主的名

Give thanks with a grateful heart, Give thanks to the Holy One; Give thanks because He's given Jesus Christ, His Son.

> 獻上感恩的心, 歸給至聖全能神, 因祂賜下獨生子, 主耶穌基督。

Give thanks with a grateful heart, Give thanks to the Holy One; Give thanks because He's given Jesus Christ, His Son.

> 獻上感恩的心, 歸給至聖全能神, 因祂賜下獨生子, 主耶穌基督。

And now, let the weak say, "I am strong," Let the poor say, "I am rich" Because of what the Lord has done for us;

> 如今,軟弱者已得剛強, 貧窮者已成富足, 都因為主 已成就了大事;

And now, let the weak say, "I am strong," Let the poor say, "I am rich" Because of what the Lord has done for us;

> 如今,軟弱者已得剛強, 貧窮者已成富足, 都因為主 已成就了大事;

Give thanks, We give thanks, We give thanks.

> 感恩! 來感恩! 來感恩!